



## Notulen openbare jaarvergadering 20 april 2016

Tijd : 20.00 uur

Plaats : De Dorpsnoot, Loostraat 69B Loo

Aanwezig : Dorpsraad: Jan Rasing (voorzitter), Ruben Boland, Willy Gerritsen, Reinette Hamann en Susanne Wannet (notulist) Overig: Glenn van Gene (gemeente), Léon Meijer (gebiedsagent), Annette van Steen (Loosje) en Tineke te Selle (Loosje).

Afwezig (m.k.): Albert Putman, Lenie Meeuwssen, Ineke Woonink, Stella den Hoedt.

### 1. Opening door de voorzitter

### 2. Vaststellen agenda

**3. Ingekomen stukken:** Email bewoner Loostraat, die zich zorgen maakt om het verkeer in het begin van de Loostraat.

### 4. Mededelingen:

- **A15:** Er vinden verkennende gesprekken plaats tussen groep bewoners en 2 advocaten. Uit dit gesprek is o.a. naar voren gekomen wat onze rechtsvorm is, de Dorpsraad komt voort uit St. Dorpsbelangen. Jan wil graag de statuten opvragen bij de KvK (Lenie daarvoor benaderen).

- **School:** er zijn gesprekken geweest met Groessen en Loo. Er komen twee scenario's, eind mei zullen de gesprekken worden vervolgd.

- **Verkeer:** er zijn inmiddels 3 gesprekken geweest met de gemeente (Glenn), Jan en Reinette en laatste keer was er een agent bij aanwezig. Het volgende is hieruit nu voortgekomen n.a.v. onze voorstellen:

1. de dijk: er zal een 30 km zone komen, met fietsstraat (andere kleur) met duidelijk bord dat het een wandel- en fietsweg is.
2. wegversmallingen in het dorp: deze worden allemaal weggehaald. Drempels en plateaus blijven gehandhaafd. Er zal vooraf en naderhand een meting plaatsvinden om te kijken wat er met de snelheid gebeurt.
3. wegversmalling bij Van Sadelhof: gevraagde voorrangregeling is niet akkoord, blijft zoals het is.
4. de bocht begin van de Loostraat: is onveilig bij inhalen. Blijft 50 km., afgesproken dat er visuele waarnemingen worden gedaan (i.c.m. punt 3).
5. de spiegel hoek Loostraat en St. Antoniusstr., evt. proberen en kijken hoe het gaat.

#### **5. Evaluatie Paasvuur:**

- het Paasvuur was zeer geslaagd, jammer van het weer, maar is goed bezocht.
- updaten draaiboek (Jan en Hans) en financieel afsluiten.
- Léon: compliment over het hout, was dit jaar goed samengesteld, geen rommel ertussen.

#### **6. Draaiboek Hemelvaart:**

Vanwege de tijd wordt deze later besproken.

#### **7. Bespreken “Concept plan van aanpak burgerparticipatie”:**

(zie mail Jan) Het is belangrijk dat er een groep wordt samengesteld. Voorstel is om de “slapende” werkgroep Groen te vragen en een Dorpsraadslid. Jan zal hen benaderen. Wie van de Dorpsraad gaat dit oppakken? Plan gaan we gebruiken, evt. met gelden van de Gemeente kunnen de bewoners zelf dingen gaan doen/onderhouden etc.

#### **8. Herijking subsidiebeleid:**

Susanne zal Lenie benaderen om dit op te pakken. (doet Jan inmiddels)

#### **9. Rondvraag: geen**

#### **10. Sluiting**